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Goedenavond, ik mag vanavond inspreken op het Masterplan Energie vanuit het 
Bewonersperspectief. 
 
Het co-creatieproces Masterplan Energie Aalsmeer startte op initiatief van u als 
gemeenteraad, u hebt in uw raadsprogramma gevraagd om de kaders voor energiebeleid te 
maken samen met de samenleving. Een vliegwielgroep bestaande uit 8 personen met 
verschillende perspectieven op de energietransitie in Aalsmeer en Kudelstaart heeft het 
proces georganiseerd, gesteund door een projectteam met daarin o.a. onderzoeksbureau CE 
Delft en gespreksbegeleiders.  
Voor de inhoud en de stappen die gezet zijn verwijs ik u graag naar het Participatieverslag 
van het MPE. Niet onbelangrijk om te vermelden is dat in totaal ruim 125 mensen actief 
meegewerkt hebben aan het Masterplan Energie.  
 
In het Masterplan Energie worden duidelijk oplossingen geboden om de energietransitie aan 
te pakken. Als bewonersvertegenwoordiger in de Vliegwielgroep heeft voor mij steeds de 
vraag voorop gestaan “Is het voor mij als bewoner duidelijk wat er morgen van mij wordt 
gevraagd?” 

Zeker, de eerste stap van de Trias Energetica is zorgen dat de vraag naar energie minder 
wordt, energiebesparing dus. Alles wat je niet gebruikt hoef je ook niet op te wekken. Het 
credo is dus: isoleren, isoleren, isoleren. Daar wordt al veel informatie over verstrekt, niet 
alleen in dit Masterplan, maar ook vanuit de organisatie. Denk aan het Energieloket en het 
Servicepunt Energieadvies. Er komt een communicatieplan om dit nog meer en beter onder 
de aandacht te brengen.  

De vervolgstap is lastiger, welke alternatieven zijn er voor het verwarmen van mijn woning. 
Het Masterplan leunt sterk op collectieve warmte door aan te sluiten bij  het aan te leggen 
warmtenet van de glastuinbouw. Aansluiting hierop van woonwijken biedt kansen, maar 
kent ook risico’s. CE Delft waarschuwt dan ook terecht om goed te onderzoeken welke 
bronnen beschikbaar zijn voor de voeding van dit warmtenet en of deze leveringszekerheid 
kunnen bieden.  

Voor de individuele burger die wil verduurzamen is het lastig hierop te anticiperen. 
Belangrijk is dat er duidelijkheid komt zodat de inwoners van Aalsmeer en Kudelstaart 
handelingsperspectief hebben bij het verduurzamen van hun woning. Wacht ik op 
collectieve warmte, wanneer is het warmtenet er (2030 of wordt het 2040), neem ik als 
tussenmaatregel een hybride warmtepomp of gewoon een nieuwe CV-ketel? Stap ik over  
naar all-electric? Daarbij zou ook de mogelijkheid voor een kleine warmtenet per buurt 
onderzocht moeten worden (zie: https://www.hier.nu/warmtenetten-of-
stadsverwarming/stappenplan-mini-warmtenetten). In het Warmteprogramma, dat uiterlijk 
in 2026 moet worden vastgesteld, leggen alle gemeenten vast welke wijken en buurten van 
het aardgas gaan en hoe ze dat gaan realiseren.  
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Echter zonder vastgesteld Masterplan blijven we hangen in het interbellum dat gecreëerd is 
door het wegstemmen van de Warmtevisie in de vorige Raadsperiode. De vaststelling van dit 
Masterplan Energie vormt het vertrekpunt voor diverse vervolgacties die de energietransitie 
in Aalsmeer een impuls kunnen geven. Beste raad neem uw verantwoordelijkheid. De 
Vliegwielgroep, diverse uitvoeringscoalities en het op te richten ambtelijke projectteam zijn 
er klaar voor.  

 

 


